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Overzicht van reeds aangenomen moties rond Tata Steel 
 
In het Commissiedebat Verduurzaming Industrie van 17 oktober jl. heeft de Minister van Klimaat 
en Groene Groei aan het lid Teunissen (PvdD) toegezegd om in deze kabinetsreactie op het meest 
recente advies van de Expertgroep IJmond (naar de Kamer gezonden op 4 oktober) expliciet in te 
gaan op de opvolging van de aangenomen moties in het plenaire Debat over de toekomst van Tata 
Steel van 28 mei 2024. Met onderstaande tabel wordt deze toezegging1 afgedaan. 
 

TKnr./naam 
indiener 

Omschrijving Stand van zaken opvolging  

28089, nr. 310 

Rooderkerk 
(D66) 

Verzoekt de regering om publiekrechtelijk 
te borgen dat het industrieel gebruik van 
kolen op termijn wordt beëindigd, zo snel 
mogelijk met de uitwerking hiervan te 
beginnen en de Kamer periodiek over de 
voortgang hiervan te informeren. 

Dit onderzoek wordt uitgevoerd als onderdeel 
van toekomstige besluitvorming en de 
lopende onderhandelingen met Tata Steel. 

28089, nr. 313 

Erkens (VVD) 

 

Verzoekt het kabinet om in te zetten op 
voorkeursscenario 3 gedekt uit de 
klimaatmiddelen waarmee er versneld 
overlastreductie voor de leefomgeving en 
omwonenden wordt geboekt en hierbij 
ook in te zetten op een zo groot 
mogelijke investering van het bedrijf zelf; 
 
Verzoekt het kabinet om oversubsidiëring 
te voorkomen door de mogelijkheid van 
bijvoorbeeld clawbacks en/of contracts 
for difference op te nemen in de 
afspraak. 

Er wordt ingezet op scenario 3 en het 
voorkomen van oversubsidiëren als onderdeel 
van de lopende onderhandelingen met Tata 
Steel.  

28089, nr. 302 

Teunissen 
(PvdD) 

Verzoekt de regering om zo snel mogelijk 
te zorgen voor onafhankelijk, continu en 
fijnmazig meten van gevaarlijke stoffen 
bij Tata Steel, inclusief het voor 
handhaving benodigde cameratoezicht en 
deze data zo veel mogelijk openbaar 
beschikbaar te maken. 

Dit wordt meegenomen als onderdeel van 
Actieagenda Industrie en Omwonenden, het 
vraagt namelijk om een systeemwijziging 
rondom metingen. U bent hierover nader 
geïnformeerd in de brief over de voortgang 
Actieagenda OVV Industrie en Omwonenden2 

28089, nr 307 

Thijssen (GL-
PVDA) 

 

Verzoekt de regering om het overnemen 
van de adviezen van de Expertgroep 
Gezondheid IJmond als harde voorwaarde 
in de onderhandelingen op te nemen en 
zodanig de gezondheid van de bevolking 
van de IJmond een volwaardige plaats te 
geven in de maatwerkafspraken. 

Zoals aangegeven in de brief als reactie op de 
motie3, de naar aanleiding hiervan gestelde 
Kamervragen4 en deze kabinetsreactie op het 
tweede advies van de Expertgroep worden de 
adviezen waar dat kan overgenomen. 
Gezondheid is een essentieel onderdeel van 
de maatwerkafspraak.  

28089, nr. 315 

Zeedijk (NSC) 

Verzoekt de regering in te zetten op 
maximale handhaving van bestaande 
verplichtingen en daarbij de provincie 
Noord-Holland te steunen. 

Zoals ook in deze kabinetsreactie is vermeld 
(pg. 6) is financiële steun alleen mogelijk voor 
bovenwettelijke maatregelen, dat wil zeggen 
maatregelen die verder gaan dan de wet op 
dit moment voorschrijft.  

Het bevoegd gezag, de provincie Noord-
Holland en de door haar gemandateerde 

 
1 TZ202410-138 
2  Kamerstuk 28 089, nr. 319. 
3 Kamerstuk 28 089, nr. 318 
4 Kamerstuk 2024Z11732 
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Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied (OD 
NZKG) zijn verantwoordelijk voor de 
handhaving van bestaande verplichtingen. Zij 
opereren hierin volledig onafhankelijk.  

Gelet op de mogelijke impact op de 
maatwerkafspraak zal het kabinet de 
ontwikkelingen nauw blijven volgen. 

28089, nr. 316 

Eerdmans 
(JA21) 

Verzoekt de regering Tata Steel op te 
dragen die gegevens zo spoedig mogelijk 
aan te leveren, zodat de 
onderhandelingen over de 
maatwerkafspraken zo ingericht kunnen 
worden dat de effecten van het Groen 
Staalplan op de gezondheid en het milieu 
inzichtelijk zijn. 

Deze motie wordt uitgevoerd. Hoewel i.v.m. 
onderhandelingspositie van de staat en de 
koersgevoeligheid niet kan worden ingegaan 
op de inhoud en voortgang van de 
onderhandelingen, kan in het algemeen 
worden aangegeven dat voor het maken van 
de afspraken die informatie aanwezig moet 
zijn om duidelijk afspraken over 
gezondheidsverbeteringen vast te leggen.  

 

 


